
 
 
 
 
 

 

Zápisnica č.6 zo zasadnutia sekcie ŠGŽ 
 

1.12.2022 v Detve 
 

Prítomní členovia: Katarína Krekáňová, Stanislav Kútik, Zuzana Purdeková, 

Michaela Černáková, Dagmara Strmenská Nikola Hradovkin     
Ospravedlnení: Henrieta Zbyňovcová, Andrea Grigašová,  
 

Program: 

1. Privítanie členov Sekcie žien a hostí 

2. Schválenie programu zasadnutia + zápisnica 

3. Materiály na rok 2023 

4. Rozpočet – čerpanie 2022 + dočerpanie 

5. Rozpočet 2023 – priority 

6. Reprezentácia a jej priority na rok 2023 

7. Nominácie 

8. Vzdelávanie v roku 2023 

9. Hodnotenie klubov za rok 2022 

10. Rozhodkyne 

11. Úrovne/stupne 

12. Dokumenty SGF 

13. Rôzne 

14. Uznesenie 

15. Záver 

 

Bod programu č.1- Privítanie členov 

• Predsedníčka sekcie žien SGF Katarína Krekáňová privítala členov sekcie žien. 

• Sekcia žien je uznášania schopná. 

• Predsedníčka oboznámila členov sekcie SGF s obsahom a uzneseniami zo stretnutia 

VV SGF.   

Jedným z dôležitých bodov VV je nasledovné : 

- VV berie na vedomie aktuálnu situáciu v SGF a ukladá predsedom jednotlivých 

sekcií, aby zdieľali informácie vo svojich sekciách s tým, že všetky podnety, 

sťažnosti, návrhy budú v prvom rade riešené s predsedami sekcii  

Hlasovanie  za 6, proti 0, zdržal sa 0 

- Do 7.12. vyhodnotiť 3 najlepšie žiačky, juniorky a seniorky.  

Sekcia ŠGŽ navrhuje podľa vyhodnotenia súťaží za rok 2022:  

kategórii žiačok 1. miesto Nela Ostrihoňová 

 2. miesto Lucia Piliarová  

3. miesto Lilly Murínová 

kategórii junioriek 1. miesto Lucia Dobrocká 

2. miesto Ema Bažíková 

3. miesto Sofia Baňovičová 



kategórii žien 1. miesto Barbora Mokošová 

2. miesto Sára Surmanová 

3. miesto Radoslava Kalamárová 

- VV informoval o skutočnosti, že vyhodnotené kluby za rok 2022 nebudú finančne 

ohodnotené, pretože nie sú finančné prostriedky. Ak by k takejto situácii došlo 

bolo navrhnuté aby sa k vyhodnoteniu klubov v roku 2023 pripočítali aj body za 

rok 2022 

S.Kútik, žiada ako člen SGF a člen sekcie ŠGŽ o vyúčtovanie finančných prostriedkov 

z akcie EYOF - v schválenom rozpočte VZ je: 

❖ na investície EYOF bolo vyčlenených 50 000 € 

❖ na činnosť EYOF bolo vyčlenených 40 000 €  

❖ bola schválená rezerva vo výške 17 691 €,  

❖ o  60 564 € bol navýšený rozpočet MŠVVaŠ oproti schválenému rozpočtu  

 

• Predsedníčka navrhla doplnenie programu o nominácie. Tento návrh sekcia žien 

prijala 

 

Bod programu č.2- Schválenie programu zasadnutia + zápisnica 

• Predsedníčka navrhla doplnenie programu o nominácie. Tento návrh sekcia žien ŠGŽ 

prijala 6 hlasmi. 

 Hlasovanie  za 6, proti 0, zdržal sa 0 

   

Bod programu č.3 - Materiály na rok 2023 

• Všetky posielané materiály na sekretariát je potrebné skontrolovať či sú vložené na 

stránke SGF 

Kategorizáciu, klasifikáciu,  systém súťaží, kritéria SLP  pripraví  

S. Kútik 

 

Bod programu č.4 – Rozpočet – čerpanie 2022 + dočerpanie  

• Predsedníčka sekcie žien v súčinnosti so S. Kútikom stále kontrolujú rozpočet 

a čerpanie sekcie žien SGF. Zatiaľ je naša sekcia na tom dobre. 

• Rozhodnutia na čo sa peniaze použijú treba prijímať z rozvahou 

• Na najbližšej sekcii ŠGŽ bude prednesený návrh na dočerpanie rozpočtu, ktorý môže 

byť čerpaný do konca marca 2023 

• Bolo zakúpené magnézium. Sekcia ŠGŽ vypracuje kritéria pridelenia magnézia na 

kluby, ktoré bude odovzdané na seminári trénerov 2023 

• K. Krekáňovej navrhla zakúpiť pružnú akrobatickú podlahu do Detvy  

Zdôvodnenie:  

1. Klub do svojej telocvične investuje zo svojho rozpočtu veľké finančné prostriedky 

a tým vytvára kvalitné podmienky pre tréningy nielen pre svoje pretekárky ale aj 

pre reprezentáciu 

2. Centrum prípravy reprezentácie je a bude v Detve 

3. KŠG Detva má v súčasnosti pretekárky, ktoré tvoria gro žiackej reprezentácie 

a najlepšiu juniorskú reprezentantku 

4. Klub ide realizovať rozširovanie molitanovej jamy pre trampolínu na vlastné 

náklady 

5. V telocvični KŠG Detva prebieha príprava reprezentantiek ako aj RGCTM úsekov 

6. Klub v súčasnosti zakúpil kladinu Gymnova kvôli Majstrovstvám Európy, ktoré 

budú na tomto náradí,  z vlastných zdrojov  



7. P. Hradovkin niekoľko krát upozornil, že v Detve chýba pružná podlaha, ktorá by  

výrazne zvýšila výkonnosť našich pretekárok a odľahčila zaťaženie nôh 

8. Aby to nebola investícia, tak zakúpenie by sa mohlo realizovať po jednotlivých 

častiach – dielcoch pre viacej klubov 

9. V rozpočte na rok 2022 sú na to prostriedky 

 

Bod programu č. 5 – Rozpočet 2023 – priority 

• Pri investičnom rozpočte je potrebné vytvoriť kritéria ako a kam sa bude investovať.  

• V roku 2023 musia byť prioritou tréneri 

• Sekcia ŠGŽ navrhuje tri top akcie na rok 2023 Gymfestival v Trnave, Memoriál 

Žifčákovcov v Detve a Banskobystické dni v Banskej Bystrici 

 

Bod programu č. 6 – Reprezentácia a jej priority na rok 2023 

• Prioritné súťaže na rok 2023 sú 1. ME,  2. MS – kvalifikácia na OH, /3. EYOF a MSJ 

v prípade účasti slovenskej pretkárky/ 4. Slovenské poháre + MSR S,J,Ž a MSR „B“ 

všetky kategórie 

• Sekcia ŠGŽ sa zaoberala zložením družstva ako aj fungovaním reprezentácie žien  

V reprezentácii máme 8 žien: B. Mokošová (BA)- 4boj, R. Kalamárová (DT) – 3boj, 

S.Surmanová (TT) – 4boj, A. Balcová (BA)- 4boj?, E. Bažíková (BB)- 2boj, 

L.Dobrocká (DT) - 4boj, S. Baňovičová (BA) - ???, A. Švecová (Šamorín)- ????? 

Aby sekcia ŠGŽ vedela zodpovedne prijať opatrenia k reprezentácii je dôležitý kontrolný 

tréning reprezentácie, kde sa zhodnotí stav (fyzickej pripravenosti, zdravotný) jednotlivých 

pretekárok. Tento tréning bude 16.12.o 11:00 v Detve. Príchod gymnastiek môže byť už  15.12. 

– plán prípravy ME (osobný tréneri) 

• Úsek žiačok sa vytvorí na základe výsledkov súťaží v roku 2022 

• Ďalšou dôležitou úlohou Sekcie žien je riešiť kluby s RGCTM, ich opodstatnenie 

zotrvania, úprava počtu trénerov, úprava miezd 

 

Bod programu č. 7- Nominácie 

• Na Majstrovstvá Európy sa môže zúčastniť celé družstvo. Do predbežnej prihlášky 

potvrdíme 5 gymnastiek + 3 tréneri + 1 rozhodkyňa + 1 fyzioterapeut – bez vedúceho 

výpravy. 

Tréneri: K.Krekáňvá, M.Zvalo, Hriadovkyn       Rozhodkyňa : Z.Purdeková         

Fyzio: Z.Ďuriš  

Z: H. Zbyňovcová 

• Treba naplánovať zodpovednú prípravu družstva – 2 kontrolné preteky a 1. 

medzištátne stretnutie 

• EYOF a MSJ – pripadá do úvahy jedna pretekárka, ktorá zodpovedá ročníkom 

narodenia -  A. Rozputinská – nahlásiť do predbežnej prihlášky 

Z: H. Zbyňovcová 

 

Bod programu č. 8 – Vzdelávanie v roku 2023 

• Seminár pre trénerov a rozhodcov sa uskutoční 17.-19.2.2023.  

Program semináru je navrhnutí, vytvorí sa pozvánka ktorá bude zaslaná na kluby 

Z: S. Kútik 

 

Bod programu č. 9 – Hodnotenie klubov za rok 2022 

• Hondnotenie klubov za rok 2022 bude vypracované na základe daných kritérií a bude 

zverejnené na stránke SGF  

Z: D. Strmenská                                                         T: do najbližšieho stretnutia sekcie 



 

Bod programu č. 10 – Rozhodkyne 

• Vzdelávanie rozhodkýň sa uskutoční opäť v spolupráci s ČGF 6.1-8.1 2023 

online prvá teoretická časť, druhá časť sa bude konať na Slovensku  (DT/BB) termín 

bude záujemkyniam upresnený. 

Mail s informáciami a potrebnými náležitosťami bude poslaný na kluby, z ktorých sa 

rozhodkyne prihlásili  

Z: D. Strmenská                                                                                          T: do 7.12.2022 

• Hodnotenie rozhodkýň v roku 2022 vypracuje predsedníčka rozhodcovskej komisie.  

Z: Z Purdeková                                                          T: do najbližšieho stretnutia sekcie 

 

Bod programu č. 11 – Úrovne/ stupne 

• Sekcia ŠGŽ vytvorila pracovnú skupinu k modulom  

v prvej fáze : K. Krekáňová, S. Kútik, A. Korpová, Z.Ostrihoňová, Z. Purdeková 

      v druhej fáze: D. Strmenská, S. Kremnická 

      v tretej fáze : S. Kútik ml. 

Po všetkých fázach sa uskutoční samostatný seminár. 

 

Členovia Sekcie žien navrhli zvýšiť počet súťaží SLP z troch na štyri, tak ako to má v Sekcia 

mužov. Návrh bol prijatý. 

 

Bod programu č. 12 – Dokumenty SGF 

• Návrhy a pripomienky k dokumentom SGF budú poslané na Se SGF 

Z: M.Černáková      T: 9.12.2022 

 

Bod programu č. 13 – Rôzne 

• nový obsah súťaží by bol pilotne odskúšaný v decembri 2023 

• bola vzdaná nová smernica k cestovým náhradám, treba si ju preštudovať a podľa jej 

zúčtovávať PC. 

 

 

 Bod programu č. 14 – Uznesenia 

Uznesenie č.37 

Sekcia ŠGŽ navrhuje a podporuje  nákup pružnej  podlahy do Detvy a to formou 

jednotlivých častí, ktoré budú rozmiestnené do klubov. 

Hlasovanie: Za – 6 , proti – 0, zdržal sa – 0  

 

Uznesenie č.38 

Sekcia ŠGŽ schválila navýšenie súťaží pre Slovenský pohár z 3. kôl na 4. kolá 

Hlasovanie: Za – 6 , proti – 0, zdržal sa – 0  

 

    

Bod programu č. 15 - Záver 

• predsedníčka zhrnula úlohy sekcie na nasledujúce obdobie, poďakovala zúčastnením 

členom sekcie a ukončila zasadnutie sekcie. 

 

 

Zapísala: Strmenská Dagmara       Detva 5.12.2022 

Overil: Stanislav Kútik, Katarína Krekáňová                                 

 



 


